



## **United Nations Development Programme in Uzbekistan**

### **ITB/001/14 – Long Term Agreement for supply of stationery for UNDP in Uzbekistan**

#### **Addendum #3**

This Addendum to the above mentioned ITB/001/14 dated August 12, 2014 for supply of stationery for UNDP in Uzbekistan is made with the purpose of extending the deadline for submission of proposals from September 9 to September 16, 2014.

We hereby notify the following amendment of the above referred ITB as follows:

Please read all respective provision of the RFQ related to the deadline for submission of proposals as “Deadline for submission of quotations is 18.00 PM local (Tashkent) time, 16 September, 2014”.

The proposers should take into account above changes while preparing quotation.

All other terms of the bidding documents remain unchanged and valid.

---

## **Программа Развития ООН в Узбекистане**

### **ITB/001/14 – Долгосрочный контракт на поставку канцелярских товаров и принадлежностей для ПРООН в Узбекистане**

#### **Дополнение #3**

Настоящее Дополнение к Запросу на подачу предложения ITB/001/14 от 12 августа, 2014 поставка канцелярских товаров и принадлежностей для ПРООН в Узбекистане составлено для того, чтобы продлить срок действия подачи предложений с 09 сентября 2014 года до 16 сентября 2014 года.

В этой связи, все условия тендера касательно последнего срока подачи предложений просим читать как:

18.00 часов местного (Ташкентского) времени 16 сентября 2014 года.

Все другие условия данного запроса на предложения остаются без изменений и заявители должны руководствоваться ими при подготовке своих предложений.